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SKUPŠTINI  CRNE  GORE 
P O D G O R I C A 

 
 Na osnovu člana 69 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, Odbor za ekonomiju, finansije i 
budžet, sa prve sjednice održane, 22. decembra 2016. godine, podnosi  
 

I Z V J E Š T A J 
o razmatranju PREDLOGA FINANSIJSKOG PLANA sa PLANOM RADA AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE 
KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU DJELATNOST ZA 2017. GODINU 
 

Odbor se u uvodnom obrazloženju predsjednika Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i 
poštansku djelatnost upoznao sa planiranim aktivnostima Agencije za 2017. godinu koje su usmjerene 
na: normativno uređenje oblasti elektronskih komunikacija i poštanskih djelatnosti; izvršavanje 
tekućh aktivnosti koje se dijelom odnose na vođenje registara i baza podataka Agencije, zaštitu 
konkurencije, vođenje dvojnog računovodstva, edukacija korisnika itd.; zatim na izradu planova, 
izvještaja i informacija vezanih za tržište elektronskih komunikacija i poštanske djelatnosti, kao i na 
saradnju sa nadležnim državnim organima i drugim institucijama, operatorima elektronskih 
komunikacija, poštanskim operatorima, regulatornim tijelima drugih država i međunarodnim 
organizacijama u oblasti elektronskih komunikacija i poštanskog saobraćaja.  

 
Odbor je konstatovao da su planirani prihodi Agencije na nivou od 4.531.972€, a da planirani 

rashodi bez obavezne rezerve iznose 4.341.972€, dok su izdvajanja za rezerve za nepredviđene 
izdatke u iznosu od 190.000€, te su ukupni tekući rashodi poslovanja planirani na istom nivou kao i 
prihodi. 

Na Odboru je, tokom rasprave, ukazano na činjenicu da su cijene interneta smanjene ali i iskazno 
očekivanje da će se nastaviti sa poboljšanjem kvaliteta usluga i smanjivanjem cijena. Stoga poslanike 
je interesovalo da li su sprovedene uporedne analize nivoa cijena interneta i fiksne i mobilne telefonije 
na nivou regiona i na nivou zemalja EU. 

Takođe, na Odboru je ukazano i na činjenicu da u postupku prelaska sa analognih na digitalne 
radio-difuzne sisteme dio ruralnog područja još uvije nije pokriven, kao i da oko 10% nerazvijenih 
područja nije pokriveno mobilnim signalom. U vezi sa navedenim, poslanike je interesovalo šta je 
Agencija planirala u narednom periodu u ciju riješavanja navedenog problema, kao i šta Agencija u 
saradnji sa organima zakonodavne i izvršne vlasti treba preduzeti da i taj segment bude adekvatno 
pokriven. 

Odbor je, nakon kraće rasprave, sa sedam glasova ″za″ odlučio da predloži Skupštini da usvoji 
sljedeću 

O D L U K U 
Usvaja se Finansijski plan sa Planom rada Agencije za elektronske komunikacije  

i poštansku djelatnost za 2017. godinu. 
 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Vujica Lazović. 
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